

## **Solidarität zwischen Stamm- und Leiharbeiter\*innen**

*Viktoria Reisinger*

Der Beitrag versucht, die Beziehung zwischen Stamm- und Leiharbeiter\*innen zu beleuchten. In qualitativen Interviews werden relevante Einflüsse auf eine gemischte Belegschaft herausgearbeitet und es gelingt die Beziehung, mithilfe eines Konzepts der Solidarität, zu beschreiben. Außerdem werden relevante institutionelle Herausforderungen für den Betriebsrat durch Leiharbeit aufgezeigt und Lösungen bereitgestellt.

## **Solidarity between core workers and temporary workers**

*Viktoria Reisinger*

This article illuminates the relationship between core workers and temporary workers. By holding qualitative interviews, the article identifies relevant influences on the relationship of a blended workforce and succeeds in using a concept of solidarity, which is crucial for the work in hand. Besides, it reveals relevant institutional challenges for the works council caused by the incorporation of temporary work and provides solutions.